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Funktionshinderrådets möte  
den 13 oktober 2014 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Ove Martinsson HSO 

Lars Jonsson  

Blazena Westerlund, vice ordförande  

Annika Nyström Karlsson 

Carita Mandelin  

HSO 

HSO  

HSO 

HSO 

Beatrice Kolijn 

 

DHR
2 

  
 

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund verksamhetscontroller, 

sekreterare 

 

  

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2  
Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och ledamot 

Beatrice Kolijn. Justering sker den 16 oktober 2014. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 15 september 2014 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1; Atrium 

Sista rundvandringen som rådet gjort i Farsta centrum gicks 

igenom med Stefan Karlsson från Atrium. 

Mycket av det som tagits upp är inte Atriums ansvar men de 

stöter på de ansvariga. Atrium försöker komma till rätta med 

trafiken genom centrum de har bland annat ställ upp 

cementklumpar vid Forex. 

Tacobaren har dålig tillgänglighet och Atrium har stött på.  

Ombyggnaden nere vid Coop och Hemköp beräknas starta i 

januari 2015. Skyltningen i centrum håller på att förbättras 

successivt. 

Parkering är tillåten tre timmar sen skall det avläggas avgift. Vid 

Munkforsplan finns det automater att betala i. 

Stefan fick med sig rådets nya folder att dela ut till nya 

affärsägare för att visa att vi finns.  

 

§ 5 Dagens gäst 2; Kommunikatör.  

Utgår 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 oktober 

2014 

Ärende nr 1: Upprustning av förskolan Rymdens utemiljö. 

Rådet hoppas på att de tar hänsyn till tillgängligheten vid 

upprustningen. 

 

Ärende nr 2: Rutin för lex Sarah inom Farsta stadsdelsnämnd. 

Rådet frågar om det är skillnad mellan de privata och kommunala 
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verksamheterna vad gäller rapportering enligt lex Sarah. 

Uppmuntras det att göra rapportering? Alla enheter pratar mycket 

om lex Sarah och förklarar vikten av att rapportera. Den rutin och 

ansvarsfördelning som är redovisad ser mycket bra ut tycker 

rådet. 

 

Ärende nr 3: Externt finansierade projekt inom Farsta 

stadsdelsförvaltning 2014. 

Rådet frågar om Lilla famnen och hur det ser ut för barn med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 4: PRIO-medel för barn, unga och vuxna med psykisk 

ohälsa. 

Rådet uttrycker vikten av att även barn är anhöriga under 

rubriken anhörigstöd. 

 

Ärende nr 5: Uppföljning av vård- och omsorgsboenden på 

entreprenad- Postiljonen 

Rådet frågade vad det var för slags uppföljning. Förvaltningen 

svarade att det är verksamhetsuppföljning. 

 

Ärende nr 8: Ny ordförande i stadsdelsnämndens näringslivsråd. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Rekommendation från KSL om hälso- och sjukvård 

i bostad med särskild service och daglig verksamhet. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Motion från V om en kreativ vision för 

Högdalstopparna som ett viktigt led i skapandet av Ekopark Syd. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

De första asylsökande har nu anlänt till migrationsboendet Farsta 

strand, Mårbackagatan 21. Det finns 350 platser och det kommer 

förmodligen att fyllas upp under veckan. När det gäller 

förvaltningens ansvar så gäller det om det finns barn som behöver 
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förskola eller om något barn far illa och behöver kontakta 

socialtjänsten. Landstinget har det medicinska ansvaret. De bor i 

snitt nio till tio månader på boendet och efter detta så får de 

anvisning till någon kommun i Sverige. Boendet i Sköndal har 80 

platser och är också det fullt just nu. 

 

 

Balanslistan uppdaterades. 

 

 

§ 7 Övriga frågor 

Information från funktionshinderombudsmannen angående 

utmärkelsen till St Julian priset. 

Verksamhetsplanering för 2015. Beslut om att rådet har ett extra 

möte den 19 november klockan 09.00 på Tuben rum 409 för att 

gå igenom budgeten för 2015. 

 

§ 8 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 10 november 2014. 

 

§ 9  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


